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Medlemmer af bestyrelsen DcH Stevns: 

• Karin Nielsen, formand 

• John Dahlkvist, næstformand 

• Henrik Koziara, kasser 

• John Mortensen, medlem  

• Dorthe Kapler Holmboe, medlem 

• Birgitte Rantzau Christensen, medlem 

• Morten Dahlkvist, medlem 

 

• Louise Østengaard, suppleant 

• Lena Christophersen, suppleant 

 

 

Møde den 14.april 2025 kl. 18.30 hos Karin. 

 

Afbud: Lena Christophersen, Henrik Koziara 

 

Referent: Dorthe Holmboe 

 Dagsorden Referat  Ansvarlig  

1 
Nyt fra formanden 

Landsmødet: 

Der er indført elektronisk afstemning på landsmødet. Der var 

lidt opstartsvanskeligheder, men det lykkedes til sidst. 

 

Kontingentet til Landsforeningen stiger med kr. 50,00 pr. med-

lem. Det betyder, at DcH Stevns skal af med kr. 5000,00 mere 

om året til Landsforeningen. 

 

Det besluttes, at bestyrelsen indkalder til en ekstraordinær ge-

neralforsamling, hvor det skal besluttes, at kontingentet i DcH 

Stevns skal stige med kr. 50,00 pr. medlem i 2026. Det kan 

først blive efter sommerferien – slut august/først september. En 

ekstraordinærgeneralforsamling skal indkaldes med 2 ugers 

varsel 
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Kredsen: 

Der var ingen der meldte sig som kredskasser ved det første 

møde, så der blev indkaldt til en ekstraordinær generalforsam-

ling. Og der blev Morten Vahlers fra DcH Haslev valgt. 

Fremover kommer bestyrelsen til at bestå af 5 medlemmer. 

 

Der kommer en prisstigning på IGU-uddannelserne. 

 

2 Nyt fra kassereren Kasseren var fraværende, så intet nyt.  

3 Nyt fra instruktørud-

valget 
Ny hjælpeinstruktør på agilityholdet er stoppet igen. 

 

 

4 
Konkurrenceudval-

get 

 

Rally/agility Sjællandsmesterskab: 

Der bliver en samlet tilmeldingsportal i DcH Stevns. Og fælles 

regnskab. Louise har et fint skema fra sidste års sjællandsme-

sterskab til regnskaberne, som de vil bruge igen i år. 

 

Der har ikke været sat en seddel op i klubhuset, hvor man 

kunne skrive sig på, hvis man ville være hjælper til konkurren-

cerne d. 17. og d. 27. april: 

Det har ikke været nødvendigt at sætte en seddel op, da hjæl-

perne er fundet ved dialog på holdene. 

Der er alle de hjælpere til d. 17. og d. 27. april, som der er brug 

for. 

 

Regler for at stille op til konkurrencer: 

For at kunne gå op til en konkurrence, så skal man henvende 

sig til en instruktør og spørge om man kan blive vurderet til at 

gå op. Kommer man udefra skal man spørge en instruktør, om 

man kan blive testet. 

 

Karin vil gerne stoppe som medlem af konkurrenceudvalget 

ved udgangen af 2025. Det andet medlem er Jens: 

 

Hvis man gerne vil være en del af konkurrenceudvalget fra 

2026, så giv venligst Karin og Jens besked. Så vil de sørge for 

oplæring inden Karin stopper. Vi skal i bund og grund bruge to 

nye, da udvalget helst skal bestå af 3 medlemmer. 
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5 Klubhus Det vil være ønskeligt med nye rullegardiner for vinduerne i 

”stuen”. Vi skal have 3 stykker. Det aftales nærmere, hvem der 

påtager sig at købe dem. 

 

Der er et stort problem med hunde afføring på pladsen i Hol-

tug. Bestyrelsen vil prøve at sætte skilte op ved alle indgange 

til pladsen, hvor der henstilles til, at alle der går tur på pladsen, 

samler op efter deres hunde. 

Louise vil lave nogle laminerede skilte, som kan hænges op 

flere steder på pladsen. 

 

Hvad skal der laves på arbejdsdagen ud over det, som blev af-

talt på sidste møde: 

Timer på lyset foran klubhuset, så der ikke er lys om aftenen. 

De unge bruger det som ”hyggestue”.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Louise 

6 Eventuelt Vi får et nyt køleskab til klubhuset. Et arvestykke fra forsam-

lingshuset i Strøby. 

 

Karin 

 

 


